
 

 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte nr 18 (telefonmöte) 

Tid:    13 januari 2021, kl 18:30 

Plats: Telefonmöte 

Närvarande:  Bengt Martinsson, Kaj Johansson, Christer Larsson, Elisabeth Ebbesson,   

                        Mats Andersson, Kerstin Bengtsson, Anita Lindstedt 

Frånvarande: Sivert Eklundh, Helen Lärka 

 

1. Öppnande 

Ordf öppnar mötet 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 

3. Föregående protokoll från möte nr 17 

Föregående protokoll godkändes 

4. Hemsida, synpunkter 

Christer informerar om de uppdateringar som skett. 

5. Ekonomi. Antal medlemmar. Vi har 113 betalande medlemmar hittills i år. Tre är nya 

medlemmar samt tre har slutat som gode män. Vi stämmer av antalet betalande om 

en vecka och påminner därefter de som inte betalat. Uppdaterad balans- och 

resultaträkning gås igenom. Vi har vid årsskiftet totalt 55.450 kr på bankkonto och i 

kassa.  

6. Försäkringar 

57 medlemmar har betalat försäkring hittills.  

7. Lokaler 2021. 

Vi har inte fått svar än från Hanna Fransson betr våra lokalbokningar, Christer stöter 

på. Kommunen flyttar in i nya kommunhuset i maj. Vi avvaktar svar från Hanna och 

kontaktar därefter Pensionärernas Hus. 

8. Planering inför årsmötet den 24/3 

Vi går ut med en kallelse ca den 15 februari. Bengt jobbar med budget för 2021 samt 

resultat- och balansräkning. Mats gör en verksamhetsplan för 2021. Christer gör en 

verksamhetsberättelse för 2020 samt agendor för årsmötet och konstituerande 

styrelsemötet. Styrelseprotokollen för 2020 skall signeras och lämnas till revisorerna 

tillsammans med den ekonomiska redovisningen. 

 



9. Kommande aktiviteter 

Vi har ett inplanerat Temamöte den 21 april, men osäkerheten är stor om det går att 

genomföra. Vi avvaktar ett tag till med planeringen. Likaså med planering av 

Cafékvällar. 

10. Rapporter om mentorskap 

Bengt 4 st, Mats 1 st, Kaj 1 st, Christer 1 st 

Vi har sänt in en rapport till Carina Elmefall betr cafékvällar och mentorskap för 2020, 

samt begärt utbetalning av kommunens stöd till VGMF 

11. Övriga frågor 

En fråga har kommit in betr matleverans till en huvudman på ett boende. Man 

öppnar ett konto för huvudmannens räkning och leveranserna faktureras. 

Carina Elmefall informerar om uppdaterade regler för kassaredovisning. Hennes 

instruktioner läggs in på hemsidan under ”Medlemsinfo”, samt flaggar vi på 

förstasidan om detta. 

Betr frågan om att kunna ha kvar sin ansvarsförsäkring tre år efter avslutat uppdrag 

som god man. Vi tar upp detta på kommande RGMF möte. 

12. Avslutning 

Ordf avslutar mötet 

 

 

 

Vid protokollet                                                                     Justerat  

 

 

Christer Larsson/ Sekr                                                                  Bengt Martinsson/ Ordf 

 

 

 

 

 


